
 

SFO-forældrerådsmøde  

Torsdag den 23. marts 2023 kl. 16:00-18:00 

Dagsorden 

 

Sted: Rundhøjskolens personalerum 

Mødedeltagere 
 
x = til stede 
a = afbud 
f = fraværende uden afbud 

Jeanne Andersen (forældrerepræsentant) x 

Magdalena Maggie Kurpioch (forældrerepræsentant) x 

Marie Konzack Møller (forældrerepræsentant) x 

Kennet Jakobsen (forældrerepræsentant og suppleant) x 

Dorthe Theibel (medarbejderrepræsentant) a 

Anita Hedegaard Malling (SFO-fritidspædagogisk leder) x 

Louise Barner Jensen (SFO-leder) a 

  

   

Referent:  AHM 

 

 

Dagsorden: Referat: 

1. Velkomst m/ gennemgang af 

dagsorden 

Godkendt 

2. Valg af referent 

 

Anita skriver referat 

3. Konstituering af SFO-

forældreråd 

3.1 Formand; Marie Konzack Møller. Næstformand; Jeanne 

Andersen. Tusinde tak for den store velvilje og 

engagement i vores SFO-forældreråd. Velkommen til jer 

på de nye poster i rådet! 

 

 

 

4. Nyt fra SFO 
4.1. Status i SFO (Anita) 
4.2. Renovering af SFO (Anita) 

4.3 Status på SFO-Børnerådet (Anita) 

4.1 Vi har ansat pædagog Jakob Bak, som starter d. 15. 

maj, efter at Annemette Langwadt stoppede pr 1.3, da hun 

har fået nyt arbejde tættere på sin bopæl. I 

ansættelsesudvalget, var blandt andet Marie til stede. Efter 

Jeppes opsigelse har vi ansat Emilie Møller Lauritzen, som 

er kommet rigtig godt i gang. Kennet var en del af 

ansættelsesudvalget, i denne proces. 

Der har været travlt i SFO, og vi kan mærke, at der er 

mange børn, spredt ud over et stort areal. Vi er i gang 

med en proces i forhold til de pædagogiske værdier i SFO, 

og dette indebærer blandt andet en optimering af 

aktivitetsplanen med fokus på kvalitet frem for kvantitet. 

Vi har desuden et øget fokus på at behandle emnet digital 

dannelse i SFO, som vi også tidligere har berørt i SFO-

forældrerådet.     

4.2 Hele Rundhøjskolen skal renoveres for ca. 33 millioner, 

og der har været møde tirsdag d. 23/3 med alle ansatte på 



 

Rundhøjskolen, samt klubben for at idegenerere sammen 

med de arkitekter, der er ansat på projektet. Det betyder, 

at andre tanker og ønsker om renovering af SFO for sig 

selv er sat på standby, indtil vi ved mere om, hvordan hele 

skolen skal renoveres/udbygges. 

Køkkenet er nu færdigrenoveret og taget i brug af glade 

børn og pædagoger.  

4.3 Børnerådet er lige startet op igen, og vi har afholdt det 

første møde. Der er en del børn, der er gengangere, og 

Faouzi og Anita er tovholdere. 

5. Skolebestyrelsesmøder 

5.1. Hvornår og hvem deltager på 

mødet d. 10/5? 

5.1  

Jeanne, Marie, Kennet, Maggie og Anita deltager alle og vi 

aftaler inden, hvilket emne vi byder ind med fra SFO.  

 

 

6. Datoer for møder dette skoleår 8/6 kl. 16-18 i personalerummet 

7. Evt.   

  

  

 

 


